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Verslag van de digitale vergadering van de participatieraad, gehouden op maandag 16 november 
2020 

Afwezig: geen 

1. Opening en welkom door de voorzitter: 
Om 20.00 uur opent de voorzitter de vergadering. Hij heet ons van harte welkom en dankt 
Matthijs Bonzet die het weer mogelijk maakt via Zoom te vergaderen. Ook heeft hij, samen 
met Miriam Brunt, het Luisterend oor van een digitaal component voorzien. Technisch een 
succes, maar van de mogelijkheid is geen gebruik gemaakt. 
 

2. Vaststellen agenda: 
We stellen de agenda onveranderd vast. 
 

3. Verslag vergadering van 12 oktober 2020: 
Redactioneel goedgekeurd. Het verslag mag op de website. 
Naar inhoud: Fennie van den Broek vraagt naar de datum van de heidag. Die is nog niet 
bekend. 
 

4. Vacature secretariaat: verslag van de sollicitatiecommissie: 
De commissie heeft met de sollicitant gesproken. De twijfel of we met deze sollicitant de 
juiste persoon op de juiste plaats zullen hebben, is groot. De vergadering is het met de 
commissie eens dat bij grote twijfel geen voordracht bij de gemeente volgt. 
De voorzitter zal de sollicitant telefonisch ons besluit meedelen. De secretaris zal dit via een 
brief bevestigen. 
De voorzitter vraagt ons goed rond te kijken binnen het eigen netwerk en namen aan hem 
door te geven. Mocht dat niets opleveren, dan plaatsen we in december opnieuw een 
advertentie. 
 

5. Brede Welzijn: 
Roel Stofmeel heeft ons een update gestuurd. Het plan komt op dinsdag 17 november in de 
commissievergadering ter sprake. Stimenz en Welzijn Putten spreken in. (Digitaal te volgen). 
Hopelijk volgt een adviesaanvraag. 
 

6. Laagdrempelige voorzieningen: 
Alle leden hebben de secretaris van input voorzien. Hij heeft een samenvatting gemaakt. Die 
gaat hij omzetten naar input voor de gemeente. Bij het vervolg, een adviesaanvraag, gaan wij 
dieper op de materie in. Over het algemeen staan wij positief tegenover de voorzieningen, 
met uitzondering van de steunouders. Daarnaast hebben we een voorziening toegevoegd: de 
uitleen van vervoersmiddelen: scootmobiel en duofiets. 
Ook pleiten we voor herinvoering van de sociale werkplaats. 
Uiteraard gaat de tekst eerst naar de leden alvorens de secretaris die naar de gemeente 
stuurt. 
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7. Vaststellen vergaderrooster: 

We stellen het voorgestelde vergaderrooster vast. We vergaderen vanaf 2021 op de derde 
woensdagavond van de maand. Luisterend oor (we gaan nog even door) is dan op 
woensdagmorgen van 9.30 tot 11.00 uur, met de mogelijkheid ons te presenteren op de 
weekmarkt. De secretaris laat het rooster rondgaan opdat ieder aangeeft in welke maand 
hij/zij het Luisterend oor wil bemensen. 
 

8. Lidmaatschap Koepel Adviesraden: 
Na ampele discussie besluiten we lid van deze koepel te blijven. In 2021 gaan we ons 
bezinnen op haar cursusaanbod en we gaan aangeboden materiaal (handreikingen) aan de 
orde stellen in onze vergaderingen. 
 

9. PR: 
We neigen meer naar een omdraaiing: niet de burgers bij ons laten komen, maar wij gaan 
naar de burgers toe. Dat kan mogelijk via werkbezoeken. 
Rian van Pagee pleit voor een meeloopmoment op het gemeentehuis (Wmo- consulenten). 
We handhaven Luisterend oor. Corona heeft zeer waarschijnlijk een negatief effect op de 
opkomst. Daarnaast maken we gebruik van het digitale Luisterend oor. 
Teksten die de gemeente naar de bevolking stuurt moeten begrijpelijk zijn. Dat is een taak 
van de gemeente. Of dat ook gebeurt? We brengen het in het overleg DB- gemeente ter 
sprake. 
Nieuwjaarsgroet in de Puttenaer? We stellen voor dat samen te doen met onze partners van 
Stroud. Ad Blok peilt de partners, Miriam Brunt zorgt voor de vormgeving. Het biedt ook een 
mogelijkheid het Luisterend oor te promoten. 
De secretaris denkt na of hij zijn afscheid wil opluisteren met een interview in De Puttenaer. 
Miriam Brunt ontwikkelt de nieuwe flyer: veel beeld, weinig tekst, tijdloos. Oplage: een 
zodanig aantal dat het niet te duur wordt. Mogelijk 500 stuks. Miriam Brunt zoekt dit uit. 
 

10. Preventieve logopedie: 
De werkgroep jeugd heeft een gesprek gehad met Josephine Bosman en Paula Groen. De 
vergadering onderkent het nut van preventieve logopedie, waarbij de diagnose zeker niet 
overgelaten kan worden aan orthopedagogen of het consultatiebureau. De gemeente heeft 
de subsidie echter stopgezet. De juiste weg zou zijn dat de beide dames eerst een gesprek 
met de gemeente aangaan voordat de participatieraad actie onderneemt. Vooralsnog 
brengen wij geen ongevraagd advies uit. Wel brengen wij de materie ter sprake op het 
overleg DB- gemeente. 
 

11. Inclusiepanel: 
Matthijs Bonzet is namens de participatieraad waarnemer. Het komend jaar wordt cruciaal 
voor dit panel: Zorgbelang Gelderland trekt zich terug, er is nog steeds geen voorzitter en 
momenteel zitten er meer professionals in dan vertegenwoordigers van de doelgroep. 
Matthijs Bonzet ziet mogelijkheden in integratie in het Brede Welzijn, waar het 
voorzitterschap bij Welzijn Putten (of het brede broertje ervan) komt te liggen. 
 

12. Digitale sessie vrijwilligersbeleid: 
Fennie van den broek en Sybrecht Bos hebben zo’n sessie meegemaakt. Het verslag van de 
bijeenkomsten wordt ons nog toegestuurd. Het waren prettige bijeenkomsten. Naar verluidt 
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zal de huidige trouwe, langjarige vrijwilliger verdwijnen. Het wordt meer maatwerk, 
vrijwilligers die projectmatig in te zetten zijn. Mogelijk werken ondernemers straks ook 
vrijwilligergericht; een vergoeding ligt dan voor de hand. 
 

13. Rondvraag: 
Kees Bor brengt onze jaarafsluiting op 18 december ter sprake. Hij heeft twee opties: een 
lopend buffet in het Koetshuis van Schovenhorst of een driegangendiner in de Brasserie. Hij 
gaat dit verder met Fons Kortrijk uitwerken in de hoop dat corona geen roet in het eten 
gooit. Matthijs Bonzet raadt hem aan nog een alternatief te zoeken. 
Commissie afscheid secretaris: Kees Bor, Miriam Brunt en Matthijs Bonzet. 
Het overleg met de gemeente heeft plaatsgevonden op e-mailniveau. De secretaris zal de 
betreffende mails doorsturen. 
Edwin van Harten: aanstaande woensdag overleg Platform Mantelzorg – wethouder Koops. 
Fennie van den Broek: wat doen we met de adviesaanvraag Handhaving? 
We leveren onze input aan de secretaris en die maakt een samenvatting. Deze bespreken we 
op onze vergadering van 14 december. We hebben veertien dagen om onze input te leveren. 
(Uiterlijk 30 november). 
Op 3 december is er weer een EPA- bijeenkomst. Eigenlijk zou daar iemand die verstand van 
zaken van de GGZ heeft, aan moeten deelnemen. Ad Blok neemt contact op met Monique 
van Rooyen. 
Zij wijst ons nog op mogelijke deelname van de digitale bijeenkomst van 
Programmaraadjournaal “Aan het werk bij psychische kwetsbaarheid”. 
Zij heeft voor zichzelf een actielijst opgesteld. Zij zal die doorsturen naar de leden opdat zij 
haar aanvullen. 
Rian van Pagee vraagt wat er gebeurt met het resultaat van de gesprekken die de voorzitter 
met de leden heeft gevoerd. Kees Bor zal daar op 18 december op terugkomen. 
Matthijs Bonzet pleit ervoor elke vergadering door te laten gaan. We moeten in het ritme 
blijven. 
 

14. Sluiting: 
De voorzitter sluit om 21.30 uur de vergadering. 
 
Jaap Plomp 
 
 


